
Referat af bestyrelsesmøde i Lærkehaven 25-60 torsdag den 30. november 2017.

Tilstede: Poul Bukh, T0mmy Madsen, Hanne Bengtson, Aase Nicolaisen og Anette 
Jørgensen.
Afbud: Jette Thestrup og Stefan Eiberg

Der var fastlagt følgende dagsorden for mødet:

1. Referat af bestyrelsesmødet den 31. august.
2. Økonomi – status og herunder restancer , kontingent og betaling for 

arbejdsdage.
3. Evaluering af arbejdsdagen den 30. september 2017.
4. Tilbud på beskæring, vedligehold af udearealer og omlægning af gårdareal. Det

videre forløb.
5. Hjemmesiden.
6. Alka forsikring
7. Udvendig belysning
8. Indgået aftale med Flemming Andersen 0m snerydning og saltning i vinteren 

2017/18
9. Tilrettelæggelse af generalforsamling 2018.
10.Evt.

     1.Referat af bestyrelsesmøde.
        Poul har talt med Vestforbrændingen om den manglende opkrævning af 
        renovation for gårdhusene. Grundejerforeningen får opkrævning.
        Referat godkendt.

      2.Vores økonomi ser fornuftig ud. Der foreligger ingen restancer for kontingent
          0g ingen skyldnere for arbejdsdage.

       3.Det var glædeligt at se så godt et fremmøde.

       4.Beskæring af rønnebærtræerne i december. Vi tager en snak med firmaet om
          gårdarealet ved samme lejlighed.

       5.Vi tilslutter os, at arbejde for en evt. fælles hjemmeside med naboforeningen. 
Anette
           tager kontakt til Eli.

       6.Poul tager kontakt til Alka om forlængelse af en ny 3-års periode.

       7.Poul orienterede om kommunens overtagelse af belysningen fra Dong. Kontakt
          Poul såfremt I har en defekt pære.



       8.Der er indgået aftale med Flemming Andersen.

       9.Nyt møde den 24. januar 2018 omhandlende Generalforsamling.

     10.Eventuelt.
          Poul tager kontakt til beboer angående opmaganisering af møbler i værkstedet.

          Referent Aase Nicolaisen


